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ul. Poznańska 33
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Protokół  Nr 95/2021

z posiedzenia  Zarządu  Powiatu  Nowotomyskiego

w  dniu  13  stycznia  2021  r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  udział  wzięli:  Wicestarosta  Nowotomyski  -  Marcin

Brambor,  Członkowie  Zarządu  Powiatu,  Przewodnicząca  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  -

Renata  Gruszka,  Skarbnik  Powiatu  -  Barbara  Golon,  współwłaścicielka  P.U.,,Kopernik"  s.c. -

pani  Małgorzata  Poznańska,  Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  (PCPR) -  Łukasz  Nyczkowski,  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -

Jolanta  Budzisz  oraz  Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -  Tomasz  Antuszewski,

zgodnie  z listą  obecności,  która  stanowi  załącznik  nr  I  do protokołu.

Na posiedzeniu  nieobecny  Starosta  Nowotomyski  -  Andrzej  Wilkoński.

0  godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Wicestarosta,  który  powitał  wszystkich

obecnych  i złożył  wniosek,  aby  w  punkcie  6 porządku  obrad  dodać  jeszcze  jedno

zawiadomienie  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  o zamiarze

zawarcia  umowy  wynajmu  hali  sportowej  z Klubem  Sportowym  Vikings  Nowy  Tomyśl.

Wicestarosta  zapytał,  czy  do  porządku  obrad  są pytania,  uwagi  lub  wnioski?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  porządek  obrad  wraz  z wprowadzoną  zmianą.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  porządek  obrad  Zarządu  wraz  z wprowadzoną  zmianą,

który  stanowi  załącznik  nr  2 do  protokołu.

Ad.l.  Podjęcie  decyzji  w sprawie  zasadności  oferty  realizacji  zadania  publicznego  pn.

"Placówka  wsparcia  dziennego  prowadzona  w  formie  pracy  podwórkowej"  przez

Stowarzyszenie  Przyjaciół  Rodziny  w  Nowym  Tomyślu.

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  Dyrektora  PCPR -  Łukasza  Nyczkowskiego.

Dyrektor  PCPR  -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że Placówka  Wsparcia  Dziennego

była  prowadzona  w formie  pracy  podwórkowej  przez  Stowarzyszenie  Przyjaciół  Rodziny  w

Nowym  Tomyślu  od sierpnia  2020  r. do  grudnia  2020  r. Uczestnikami  zajęć  są dzieci  i młodzież

od 7 do 15 roku  życia  z rodzin  z problemami  opiekuńczo  - wychowawczymi.  Miejscem

prowadzenia  placówki  jest  Gminy  Ośrodek  Kultury  w Kuślinie.  W ramach  placówki  zatrudniono

kierownika  oraz  wychowawcę  (obydwie  osoby  prowadzą  zajęcia  z dziećmi  w  formie

stacjonarnej  i zdalnej).  Środki  finansowe  w  2021  r. na  prowadzenie  placówki  zostały

zabezpieczone  w planie  finansowym  na rok  2021  Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w

Nowym  Tomyślu.  Dalsze  prowadzenie  placówki  jest  konieczne  z uwagi  na zapewnienie

trwałości  projektu  realizowanego  przez  Powiatowe  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym

Tomyślu  pn.,,Powiat  Nowotomyski  stawia  na rodzinę".  Trwałość  projektu  należy  utrzymać  do

31.03.2021  r.



Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  uznał  za zasadną  i celową  kontynuację  realizacji  zadania  publicznego  pn.

"Placówka  wsparcia  dziennego  prowadzona  w  formie  pracy  podwórkowej"  przez

Stowarzyszenie  Przyjaciół  Rodziny  w Nowym  Tomyślu.

Ad.2.  Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawicznego  w  Trzciance  o umorzenie  czynszu  najmu  pomieszczenia  na sklepik  szkolny  dla

F.H.U.  Paweł  Lewicki  za miesiąc  listopad  i grudzień  2020.

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  - Jolantę  Budzisz,  która  poinformowała,  że w związku  z wnioskiem

najemcy  F.H.U Paweł  Lewicki,  pani  Dyrektor  Zespołu  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia

Ustawicznego  w Trzciance  w dniu  29 grudnia  2020  r. wystąpiła  o podjęcie  decyzji  w sprawie

wyrażenia  zgody  na umorzenie  czynszu  z tytułu  najmu  za miesiąc  listopad  i grudzień  2020r.  w

związku  z wprowadzeniem  zajęć  zdalnych  w szkole.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.3.  Wniosek  osoby  fizycznej  zamieszkałej  w Trzciance  o sprzedaż  gruntu  położonego  w

Trzciance, oznaczonego  w ewidencji  gruntów  jako działka 119/21,  o powierzchni  0,1124 ha.

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  -  Jolantę  Budzisz.

KierownikWydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -Jolanta  Budzisz  poinformowała,

że w dniu  17  grudnia  2020  r. wpłynęło  do tut.  Urzędu  pismo  osoby  fizycznej  w sprawie

sprzedaży gruntu oznaczonego jako działka nr 119/21 w Trzciance. Zarząd  Powiatu

Nowotomyskiego  zorganizował  3 przetargi  na zbycie  tej  nieruchomości  (w 2 i 3 przetargu

Organ obniżył cenę).  Zabudowana działka nr 119/21 nie znalazła nabywcy, a operat

szacunkowy  stracił  ważność.  Na  posiedzeniu  dnia  1l  grudnia  2020  r. Zarząd  Powiatu

Nowotomyskiego  podjął  decyzję  o złożeniu  propozycji  przekazania  w formie  darowizny

przedmiotowej  działki  na  cele  publiczne  Gminie  Kuślin.  Obecnie  Wydział  oczekuje  na

stanowisko  Gminy  w  tej  sprawie.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  negatywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek  oraz  zdecydował,  aby  w

przypadku  przystąpienia  do  kolejnej  próby  sprzedaży,  Wydział  Gospodarki

Nieruchomościami  zlecił  wykonanie  operatu  szacunkowego  oraz  rozpoczął  procedurę

przetargu.

Ad.4. Podjęcie  decyzji  w sprawie  działek  nr: 104/12,  104,6,104/11,105/1  i 142/1  położonych

w miejscowoŚci  RÓża.

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  -  Jolantę  Budzisz.

KierownikWydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -Jolanta  Budzisz  poinformowała,

że Burmistrz  Nowego  Tomyśla  zatwierdził  podział  działek  w Róży.  W wyniku  tego  podziału
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zostały wydzielone  działki nr: 104/12,  104/6,  104/11,  105/1  i 142/1  z przeznaczeniem na

poszerzenie  drogi  powiatowej.  Wydziałlnfrastruktury  Drogowej  tut.  Starostwa  potwierdził,  że

przedmiotowe  działki  położone  w Róży  są niezbędne  do prawidłowego  funkcjonowania  drogi

powiatowej  i zachowania  bezpieczeństwa  jej użytkownikom.  Mając  powyższe  na uwadze

zdaniem  WydziałuGospodarkiNieruchomościamizasadnebyłobywystąpieniedowłaściciela

tych  działek  tj. Gminy  Nowy  Tomyśl  o ich przekazanie  w formie  darowizny  na rzecz  Powiatu

Nowotomyskiego.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  podjął  decyzję,  aby  wystąpić  do  Gminy  Nowy  Tomyśl  o przekazanie  w formie

darowizny  na rzecz Powiatu  Nowotomyskiego  działek nr: 104/12,  104,6, 104/11,  105/1  i

142/1  położonych  w m. Róża.

Ad.5.  Wniosek  firmy:  Projektowanie  - Wykonawstwo  "RYSOBUD"  Ryszard  Sobański  z

siedzibą  w  Poznaniu  o wyrażenie  zgody  na wskazany  we  wniosku  zakres  robót  na  działce  nr

1326/1  usytuowanej  w Nowym  Tomyślu  przy ul. Kolejowej.

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  Kierownika  Wydziału  Gospodarki

Nieruchomościami  -  Jolantę  Budzisz,  która  omówiła  przedmiotowy  wniosek.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  upoważnił  Wicestarostę  i członka  Zarządu  pana  Edwina  Piglę  do podpisania

odpowiedzi  wyrażającej  zgodę  na projektowany  zakres  robót na działce nr 1326/1

usytuowanej  w Nowym  Tomyślu  przy  ul.  Kolejowej.

Ad.6.  Zawiadomienia  Dyrektora  Powiatowego  Centrum  Sportu  w Nowym  Tomyślu  o

zamiarze  zawarcia  umów  wynajmu  hali  sportowej  zgodnie  ze złożonymi  wnioskami.

Wicestarosta  poinformował,  że zgodnie  z zawiadomieniami  Dyrektora,  wnioski  złożyli:

Miejski  Klub  Sportowy  Kangur  Nowy  Tomyśl,  Nowotomyska  Akademia  Piłkarska  oraz  Klub

Sportowy  Vikings  Nowy  Tomyśl.

Wicestarosta  zapytał,  czy członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do ww.  zawiadomień?

Zarząd  Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionych  zawiadomień.

Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie  zawarcia  ww.  umów.

Ad.7.  Zawiadomienie  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  I  w Nowym  Tomyślu  o zawarciu  umowy

najmu  dziewięciu  pokoi  znajdujących  się  w budynku  Internatu  Liceum  Ogólnokształcącego

im.  Mikołaja  Kopernika  na cele  noclegowe.

Wicestarosta  zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  mają  uwagi  do zawiadomienia?  Zarząd

Powiatu  nie  wniósł  uwag  do przedstawionego  zawiadomienia.

W  związku  z powyższym,  Zarząd  Powiatu  został  skutecznie  zawiadomiony  o terminie

zawarcia  WW.  umOwy.

Jednocześnie  Zarząd  podjął  decyzję,  aby  Wydział  Gospodarki  Nieruchomościami

wystąpił  z pismem  do kierowników  jednostek,  szkół  i placówek  oświatowych  Powiatu

informującym  o konieczności  wcześniejszego  składania  zawiadomień  o zamiarze  wynajmu

pomieszczeń.
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Ad.8.  Wniosek  Wicedyrektora  Specjalnego  Ośrodka  Szkolno  - Wychowawczego  w  Zbąszyniu

o umorzenie  zaległych  opłat  za wyżywienie  byłych  uczniów  Ośrodka.

Wicestarosta  poinformował,  że  wniosek  dotyczy  umorzenia  zaległych  opłat  za

wyżywienie  byłych  uczniów  Ośrodka,  którzy  przerwali  naukę  i nie  uregulowali  odpłatności

za korzystanie  z posiłków  wydawanych  przez  stołówkę  i zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  mają

pytania  lub  uwagi?  Nikt  się nie  zgłosił.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  przedmiotowy  wniosek.

Ad.9.  Pismo  p.u. "Kopernik"  s.c.  z siedzibą  w  Nowym  Tomyślu  o ponowne  przeanalizowanie

prośby  dotyczącej  umorzenia  czynszu  dzierżawnego  za miesiąc  czerwiec  2020  r. (temat  na

posiedzeniu  Zarządu  Powiatu  w  dniu  22.12.2020  r.).

Wicestarosta  poprosił  o zabranie  głosu  współwłaścicielkę  P.U.,,Kopernik"  s.c. -  panią

Małgorzatę  Poznańską,  która  złożyła  wyjaśnienia  w sprawie  przedłożonej  prośby  o umorzenie

ww.  czynszu.  Pani  Poznańska  szczególną  uwagę  zwróciła  na trudną  sytuację  finansową  Spółki,

a także  obniżone  przychody  w  związku  z długookresowym  zamrożeniem  działalności

gastronomicznej  i hotelarskiej  na terenie  całego  kraju  z uwagi  na sytuację  epidemiczną.

Wicestarosta  poinformował,  że w tej  sprawie  wpłynęło  w dniu  dzisiejszym  pismo

Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr  1 w Nowym  Tomyślu,  jako  trwałego  zarządcy  obiektu.  Wicestarosta

odczytał  przedmiotowe  pismo  i zapytał,  czy  członkowie  Zarządu  wyrażają  zgodę  na umorzenie

czynszu  p.u. "Kopernik"  s.c. z siedzibą  w Nowym  Tomyślu?

Zarząd  jednogłośnie  podjął  decyzję  o umorzeniu  czynszu  za miesiąc  czerwiec  p.u.

"Kopernik"  s.c.  z siedzibą  w Nowym  Tomyślu.

Ad.lO.  Pismo  Dyrektora  Samodzielnego  Publicznego  Zakładu  Opieki  Zdrowotnej  imienia

doktora  Kazimierza  Hołogi  w Nowym  Tomyślu  z prośbą  o zabezpieczenie  w budżecie

Powiatu  środków  finansowych  na pokrycie  kosztów  utwardzenia  terenu  z przyłączeniem  dla

modułowej  pracowni  tomografii  komputerowej.

Wicestarosta  przekazał  Zarządowi  informację  w  sprawie  zakupu  tomografu

komputerowego.

W  wyniku  dyskusji  Zarząd  pozytywnie  odniósł  się  do  przedmiotowego  pisma.  Środki

finansowe  na ww.  przedsięwzięcie  zostaną  wprowadzone  do budźetu  Powiatu  na kolejnej

sesji  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.

Ad.ll.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na wycinkę  drzew  (zgoda  na wycinkę  2

sztuk  drzew  gatunku  lipa  drobnolistna,  rosnących  na nieruchomości  położonej  w Starym

Tomyślu).

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub  uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Tomasz  Antuszewski  omówił

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.
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Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 289/DR/2021  w sprawie  wyrażenia  zgody na

wycinkę  drzew.

Ad.12.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  na dysponowanie  nieruchomościami

nr ewid.  134  oraz  88 w m. Stary  Tomyśl  (zgoda  dla osoby  fizycznej  na dysponowanie

przedmiotowymi  nieruchomościami  w  związku  z wycinką  drzew).

Kierownik  Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  -  Tomasz  Antuszewski  omówił

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 290/DR/2021  w sprawie  wyrażenia  zgody na

dysponowanie  nieruchomościami  nr  ewid.  134  oraz  88  w m. Stary  Tomyśl.

Ad.13.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  budżetu  Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że na wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Centrum

Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  dokonuje  się zmian  w planie  wydatków  budżetowych

Powiatowego  Centrum  Pomocy  Rodzinie  w Nowym  Tomyślu  w dziale  852,  rozdział  85218  oraz

w dziale  852,  rozdział  85220.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub  uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 291/FN/2021  w sprawie zmiany budżetu

Powiatu  Nowotomyskiego  na rok  2021.

Ad.14.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zasad  przyznawania  dofinansowania  dla  osób

niepełnosprawnych  ze  środków  Państwowego  Funduszu  Rehabilitacji  Osób

Niepełnosprawnych  w  2021  r.

Dyrektor  PCPR  -  Łukasz  Nyczkowski  poinformował,  że  z uwagi  na  potrzeby

mieszkańców  powiatu,  które  przewyższają  możliwości  finansowe  pozytywnego  rozpatrzenia

wszystkich  składanych  wniosków  w  zakresie  dofinansowania  ze  środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  dla osób  niepełnosprawnych,  konieczne  jest

określenie  zasad  przyznawania  dofinansowania.  Wprowadzenie  zasad  rozpatrywania

wniosków  ma ograniczyć  ryzyko  wyczerpania  środków  PFRON  w połowie  roku  i umożliwić  jak

najdłuższą  realizację  zadania  pn.  zaopatrzenia  w  przedmioty  ortopedyczne  i środki

pomocnicze  przyznawane  osobom  niepełnosprawnym.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 292/PCPR/2021  w sprawie  zasad

przyznawania  dofinansowania  dla osób  niepełnosprawnych  ze środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepełnosprawnych  w 2021  r.
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Ad.15.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  sporządzenia  i podania  do publicznej  wiadomości

wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  sprzedaży  w  trybie  przetargu  ustnego

nieograniczonego,  położonej  w Trzciance  (dot.  nieruchomości  lokalowej  oznaczonej  nr 7

usytuowanej  w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  nr IIA  w  Trzciance).

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  - Jolanta  Budzisz  omówiła

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 293/GN/2021  w sprawie sporządzenia  i

podania  do publicznej  wiadomości  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w

trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,  położonej  w  Trzciance.

Ad.16.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  sporządzenia  i podania  do publicznej  wiadomości

wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  sprzedaży  w  trybie  przetargu  ustnego

nieograniczonego,  położonej  w Trzciance  (dot.  nieruchomości  lokalowej  oznaczonej  nr 3

usytuowanej  w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  nr 9 w  Trzciance).

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  - Jolanta  Budzisz  omówiła

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 294/GN/2021  w sprawie sporządzenia  i

podania  do publicznej  wiadomości  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w

trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,  położonej  w  Trzciance.

Ad.17.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  sporządzenia  i podania  do publicznej  wiadomości

wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do  sprzedaży  w  trybie  przetargu  ustnego

nieograniczonego,  położonej  w Trzciance  (dot.  nieruchomości  lokalowej  oznaczonej  nr 4

usytuowanej  w budynku  mieszkalnym  wielorodzinnym  nr  23 w Trzciance).

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  - Jolanta  Budzisz  omówiła

przedmiotowy  projekt  uchwały.

Wicestarosta  zapytał,  czy są pytania  lub uwagi  do treści  uchwały?  Nikt  się  nie zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 295/GN/2021  w sprawie sporządzenia  i

podania  do publicznej  wiadomości  wykazu  nieruchomości  przeznaczonej  do sprzedaży  w

trybie  przetargu  ustnego  nieograniczonego,  położonej  w  Trzciance.

Ad.18.  Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu  o wyrażenie  zgody

na bezpłatne  oddanie  w użyczenie  Lokalnej  Grupie  Działania  Regionu  Kozła  z siedzibą  w

Kargowej  działki  o powierzchni  35 m2, oznaczonej  numerem  ewid.  1489  oraz  podjęcie

uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  umowy  użyczenia

części  działki  nr 1489  w Zbąszyniu.
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Wicestarosta  odczytał  wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  nr 1 w Zbąszyniu  i zapytał,  kto

jest  pozytywnym  rozpatrzeniem  przedmiotowego  wniosku?

Zarząd  jednogłośnie  pozytywnie  rozpatrzył  ww.  wniosek.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 296/GN/2021  w sprawie w sprawie wyrażenia
zgody  trwałemu  zarządcy  na zawarcie  umowy  użyczenia  części  działki  nr  1489  w  Zbąszyniu.

Ad.19.  Podjęcie  uchwały  w sprawie  powołania  Komisji  Konkursowej  w celu  opiniowania

ofert  złożonych  w odpowiedzi  na otwarty  konkurs  ofert  na powierzenie  lub  wsparcie

realizacji  zadań  publicznych  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021  roku.

Wicestarosta  omówił  przedmiotowy  projekt  uchwałyi  zapytał,  czy  są pytania  lub  uwagi

do  treści  uchwały?  Nikt  się nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr 297/WR/2021  w sprawie powołania  Komisji
Konkursowej  w  celu  opiniowania  ofert  złożonych  w  odpowiedzi  na otwarty  konkurs  ofert  na

powierzenie  lub  wsparcie  realizacji  zadań  publicznych  Powiatu  Nowotomyskiego  w 2021

roku.

Ad.20.  Przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  sprawozdania  z wysokości  średnich  wynagrodzeń

nauczycieli  na poszczególnych  stopniach  awansu  zawodowego  w szkołach  prowadzonych

przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego.

Wicestarosta  zapytał,  czy  są pytania?  Nikt  się  nie  zgłosił.

Wicestarosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  na sesję  Rady  Powiatu  przedmiotowego

sprawozdania.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  na sesję  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego  sprawozdanie  z

wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli  na  poszczególnych  stopniach  awansu

zawodowego  w  szkołach  prowadzonych  przez  jednostkę  samorządu  terytorialnego.

Ad.21.  Sprawy  bieżące:

a) zapoznanie  się  z informacją  radnego  Adama  Pilca  dotyczącą  podziału  środków  na

inwestycje  drogowe  oraz  remonty  dróg

Zarząd  zapoznał  się  z informacją,  która  została  przekazana  do Zarządu  przez

Przewodniczącą  Rady  Powiatu  Nowotomyskiego.  Informacja  została  skierowana  również  do

Wydziału  Infrastruktury  Drogowej  i Wydziału  Finansów  celem  przygotowania  rzetelnych,

obszernych  i przejrzystych  zestawień  wszystkich  inwestycji,  nie  tylko  inwestycji  i robót

drogowych,  wykonanych  na terenie  poszczególnych  gmin  powiatu  nowotomyskiego,  od

początku  istnienia  Powiatu.
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b) zapoznanie  się z informacją  o spółkach  wodnych  i drenarskich  działających  na

terenie  powiatu  nowotomyskiego

Zarząd  zapoznał  się z powyższą  informacją  i upoważnił  Starostę  Nowotomyskiego  do

podpisania  informacji,  która  następnie  zostanie  przekazana  na ręce  Przewodniczącej  Rady

Powiatu  Nowotomyskiego.

Wicestarosta  zapytał,  czy ktoś  jeszcze  chciałby  zabrać  głos?  Nikt  się nie zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Wicestarosta  o godzinie  15.30  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

CEST  AROSTA

Marcin  Bra  bor

Protokolant:

Agnieszka  Henicz
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